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    SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 21. sjednice Skupštine Istarske županije, održane  9. listopada 2006. godine 
(ponedjeljak), u Maloj koncertnoj dvorani Spomen doma u Pazinu 
 
 Sjednicu je  17,08 sati otvorio  ANTON PERUŠKO, predsjednik Skupštine Istarske 
županije (IDS- SDP), koji je sjednici i predsjedavao. 
 
 Pozdravlja sve prisutne  vijećnice i  vijećnike Skupštine Istarske  županije. 
 Posebno pozdravlja : 

-     zamjenika  župana   Marina Brkarića , 
- članove Poglavarstva, 
- predstavnike ostalih institucija koji prisustvuju  sjednici. 
- pročelnike upravnih odjela Istarske županije, 
- predstavnika  sindikata,  
- predstavnike javnih medija  i sve ostale koji su prisutni na  21. sjednici Skupštine 

Istarske županije . 
 
Prije predlaganja dnevnog  reda  moli tajnicu  Skupštine,  gospođu Vesnu Ivančić, da 

izvrši prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma na 21. sjednici Skupštine Istarske županije. 
 

PRISUTNI - ODSUTNI 
  
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan 
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan  
4. ANA MATIKA ŠETIĆ HDZ   
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan 
6. BORIS VAREŠKO HNS/ZELENI/HSLS/  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU  
10. SUZANA BUGARIN HSU   
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvr. d.r. 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF Nakon uvr. D.r. 
17. TEDI CHIAVALON IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna (O) 
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limoncin Toht / Odsutna (O)
21. TAMARA BRUSSICH IDS u.Furia Radina Odsutna 
22. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
23. MIHO VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS Nakon utvr. d.reda 
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. KLARA GRAHOVAC IDS  
28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
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29. SERĐO RIGO IDS Odsutan (O) 
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS   
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP Odsutan 
  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, 
SILVANA KOSTEŠIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za proračun i financije Istarske županije 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu Istarske županije,  
TULIO DEMETLIKA, član Poglavarstva zadužen za  gospodarski i održivi  razvoj Istarske 
županije, 
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske županije, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član  Poglavarstva zadužen za  prostorno  planiranje i zaštitu okoliša,  
KRISTINA BULEŠIĆ, član Poglavarstva  zadužena za  razvoj civilnog društva Istarske 
županije, 
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta župana Istarske županije, 
BRUNO BULIĆ, predsjednik  sindikata Istre i Kvarnera . 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , utvrđuje da temeljem  prozivke 21. sjednici 
Skupštine Istarske županije prisustvuje 31 (a  nakon utvrđivanja dnevnog reda po dolasku 
Vladimira  Gašparinija, Oriana Bulića i Ahmeda Makote) 34 od 41 vijećnice  i vijećnika , pa 
Skupština ima kvorum i može pravovaljano raditi i odlučivati.  
 Prelazi se na utvrđivanje  dnevnog reda 21. sjednice Skupštine Istarske 
županije. 
 Prijedlog  dnevnog reda od 9  točaka vijećnici su  dobili   poštom.  
 Pisanih  zahtjeva za nadopunu dnevnog red  nije bilo. 
 Otvara se  raspravu po prijedlogu dnevnoga reda. 
 Pošto nije bilo prijedloga za eventualnu nadopunu ili izmjenu predloženog dnevnog 
reda, prijedlog od  9. točaka stavlja se na  glasanje, te nakon  glasovanja,  utvrđuje se da je  
Skupština Istarske županije sa 31 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV», za  21. sjednicu 
Skupštine Istarske županije, utvrđen slijedeći 
 
    D N E V N I R E D : 
 

1. Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 19. sjednice  Skupštine Istarske županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Informacija o gospodarskim  trendovima u Istarskoj županiji, 
4. Izmjene i dopune Statuta  Istarske županije, 
5. Izmjene i dopune  Poslovnika Županijske  skupštine  Istarske županije (I. Čitanje), 
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6. Prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku  Povjerenstva  SŠ «Vladimir 
Gortan» Buje, 

7.  
a) Prijedlog Rješenja o  razrješenju  članova Nadzornog odbora   trgovačkog 

društva  MIH d.o.o. Poreč, 
b)  Prijedlog Rješenja o imenovanju  članova  Nadzornog odbora  trgovačkog 

društva  MIH  d.o.o. Poreč d 
8.  

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članova  Školskog odbora  Talijanske 
osnovne  škole Buje . Scuola elementare italiana Buie,  

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora  Talijanske 
osnovne  škole Buje – Scuola elementare Buie,  

9. 
a) Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju  Školskog odbora  Talijanske srednje  škole 

Dante Alighieri Pula – Scuola media  superiore italiana Dante Alighieri Pola, 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju   Školskog odbora  Talijanske  srednje škole 

Dante Alighieri  Pula – Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 
 

Pošto je  župan pozvan na sastanak u Vladu kod premijera Sanader na temu – 
ribarstvo, a njegov se dolazak na sjednicu očekuje do 18,00 sati, predsjednik  ANTON 
PERUŠKO, predlaže da se do tada obrade točke 6., 7., 8. i 9. dnevnog reda, čime se 
Skupština jednoglasno  složila. 

  
  AD – 1 VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA  19. SJEDNICE 
                                    SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
  

Skupština je bez primjedbi sa 31 glasom «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, usvojila 
 

   SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

sa 19. sjednice Skupštine Istarske županije održane 11. rujna 2006. godine 
 
 AD – 2 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFORMACIJE 

  
Za postavljanje vijećničkih pitanja javii su se : Vladimir Gašparini, Silvano Hrelja, Lino 

Dobrila, Damir Radnić, Petar Radetić, Boris  Vareško, Josip  Anton Rupnik,  Danica Miletić, 
Tedi  Chiavalon,  Fabio Jelčić, Klara Grahovac.  

 
VLADIMIR  GAŠPARINI :  
Uvaženi gospodine predsjedavajući, kolege i kolegice  vijećnici, uvaženi  Župane, 

članovi Poglavarstva ! 
Dopustite mi da kod pitanja vijećnika , prijedlozi i informacije, dam dva prijedloga od 

kojih oba dva idu na adresu  našeg uvaženog  gospodina  Župana. 
Prvi prijedlog. 
Prema zadnjem popisu  stanovništva  iz  2001. godine na području  naše županije 

djece, mladeži u dobi od  13, dakle tinajđera, nadalje  do  19 godina, ima negdje između 17  
do  19.000, koji nemaju svoj prostor za okupljanje, zabave i razne kulturne  manifestacije 
poput koncerata za mlade, igraonice, radionice  raznih tipova, te su prisiljeni okupljati se po 
kafićima , diskotekama, gdje se toči alkohol, koji oni konzumiraju, a ugostitelji  naših kafića ili 
diskoteka se ne pridržavaju  zabrane točenje alkohola maloljetnicima do 18 godina. 

 Glede svega spomenutog dajem prijedlog vama gospodine Župane da pokrenete 
inicijativu  u većim centrima odnosno gradovima poput Pule, Poreča, Pazina, Buja, dakle 
tamo gdje su centri, gdje se naša djeca školuju,  gradnje objekata u smislu nekih koncertnih 
dvorana  sa  svim pratećim objektima odnosno objekata u kojima bi se naši  mladi  tinajđeri, 
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učenici, đaci, okupljali u večernjim satima, koji bi imali u svom okruženju  prostorije za razne  
radionice, igrokaze. 

/A. Peruško  :1:23:35/   Još pola minute imate za postavljanje pitanja!/. 
Dakle, i  svega ostaloga što treba mladima, gdje bi  se obavljale čak i završne maturalne  
zabave naših  studenata. 
 Drugi prijedlog. 

Obzirom da smo na večerašnjoj  Skupštini imali na dnevnom redu osnivanje Odbora 
za  antifašističke borce NOR-a, dragovoljaca i branitelja  Domovinskoga  rata,  moj je 
prijedlog  da se u  županiji odnosno u Poglavarstvu Istarske  županije, na čijem ste vi čelu,  
osnuje Odjel za antifašističke  borce NOR-a, dragovoljce i branitelje Domovinskog rata, jer bi 
time  usko bio povezan Odjel  u  županiji  i naš Odbor pri  ovoj Skupštini. 
 Hvala lijepa.   
                                                                                                                                                                            

ANTON  PERUŠKO : 
 Hvala lijepa. 
 Želi li predstavnik Poglavarstva uzeti riječ ? 
 Da.  

Riječ ima gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Poštovane  kolegice i kolege , signore  e signori ! 

Prije svega dozvolite mi,  gospodine predsjedniče,  da se vama  i ostalim  vijećnicama 
i vijećnicima  zahvalim  za razumijevanje  za  susret kojeg  sam imao   u Vladi i za 
zakašnjenje koje  sam zbog toga  imao  u dolasku na  današnju sjednicu   Skupštine Istarske 
županije. 

Iz  vašeg se pitanja, gospodine Gašparini, na neki način, odmah  može shvatiti i kao 
pitanje : što ste napravili za mlade da imaju kvalitetnu zabavu ?  

Zabava mladih u Istri nije na razini  koju bismo htjeli da bude, i ja sam  već prije  5 
mjeseci ili  nešto više, rekao da je problem zabave mladih  jedno od onih programa kojima se 
Poglavarstvo  bavi. Mogu vam reći  da  pripremamo  nešto što ste vi na  neki način, evo,  
sada otkrili, a to je da u sklopu  budućeg Istarskog sajma , kao i budućeg, vjerojatno, 
kongresnog centra, bude i mjesto za  zabavu za mlade, sve u  velikim brojkama. Znači, ne 
samo  kongresni ili zabavni centri ili  sajam , koji bi bio smješten na području Grada 
Vodnjana u budućoj poslovnoj zoni  Tizon  na ulasku u tu poslovnu  zonu. 

 To su planovi koji se sada   razrađuju, koji  će vrlo brzo  biti  u javnosti i koji će, 
vjerujem, naići  na dobar odjek u javnosti, jer smo i mi objektivno došli u situaciju u kojoj se 
mladi  stihijski  zabavljaju. Mislim da im moramo ponuditi kvalitetniju zabavu. Pitanje je da li  
će oni to prihvatiti. Toga  trebamo biti  svjesni.  I pitanje je koji tip  zabave  žele mladi i kakav 
tip  zabave  žele prihvatiti mladi. Ali, mogu reći da  i naš odnos sa studentima u Puli,  sada 
kada smo im pomogli oko  njihovog Kluba studenata u  Rojcu, pokazuje ako im damo 
povjerenje, ako im pomognemo u nekim stvarima, da definitivno znaju to povjerenje  
kvalitetno iskoristiti. Vjerujem da će  i u ovom slučaju to biti. 

 Međutim, mi nećemo upravljati zabavnim centrom niti  ćemo upravljati  kongresnim 
centrom, a pitanje je da li  ćemo i sajmom upravljati. 

 Mi smo  spremni organizirati financiranje i zatvaranje financijske konstrukcije, ali je 
pitanje da li kasnije u fazi «eksploatacije» to mora biti javni ili  privatni  sektor, kome se takve 
zgrade mogu dati, to je uostalom  i intencija, u najam, pa organizirati sajam, kongrese,  
zabave itd.    

Što se tiče vašeg drugog prijedloga  želim reći  da je  interesantan, ima neke logike,  
na neki način govori u ozračju današnje rasprave, mada se ne slažem s vama da branitelje 
treba dijeliti  na branitelje i dragovoljce. Mislim da to nije  dobro. Svi su oni branitelji, ali to je 
pitanje o kojem će odlučivati Skupština, a Poglavarstvo sigurno ne. Međutim, želim reći da mi  
u županiji  želimo upravo suprotno, želimo smanjiti broj odjela. Njih smo i smanjili, kao što 
znate, racionalizirali smo dio uprave. To želimo činiti i dalje.  
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U tom kontekstu  problematika boraca NOR-a  i  branitelja Domovinskog  rata  je 
nešto čime se mi bavimo. Ja sam vas i primio  na  razgovor i znate da se i drugi u županiji 
bave time. Mi smo spremni baviti se time, ali molim vas da na neki način organizacijsku  
formu prepustite nama, barem u ovom trenutku, jer zaista djelomično želimo  reorganizirati i 
racionalizirati upravu. 

 
ANTON  PERUŠKO : 

 Hvala gospodinu  Županu. 
 Kolega Gašparini, imate pravo na minutu.   

 
VLADIMIR  GAŠPARINI :  

 Gospodine Župane ! 
Ili ja nisam  bio dovoljno jasan ili vi me niste razumjeli  ili ja vas nisam dovoljno 

shvatio. Ja nisam o nikakvim sajmovima govorio, nego sam govorio o prostorima za našu  
djecu, mi kažemo za našu mladež, za djecu od  13, 14 godina , koja su u  sedmom odnosno 
osmom završnom razredu osnovne  škole, koja imaju 15 godina. Ta su djeca prisiljena ići u 
kafić ili diskoteku, a mogu biti van kuće do  11,00  (23,00 sata), što znači da možda ni 
određene službe ne vrše svoj posao kako treba, jer  kada bi se to kontroliralo možda bi bilo 
malo  drukčije  s tim mladima. Mladi jednostavno  moraju ići u kafić ili u diskoteku, jer nemaju   
drugdje gdje ići. 

 Vama je jako dobro poznato da je nekada  u Poreču bio takozvani omladinski dom, 
gdje su se mladi skupljali, a sada je u tom domu  glazbena škola. 

Dakle, u tom smislu sam ja  vama rekao što bi  trebalo poduzeti, jer ovi mladi , ova 
djeca, nemaju  gdje ići, a upravo  tako nešto što sam  rekao mislim da bi bilo adekvatno za 
njih, za  njihovo okupljanje, za proširivanje svojih vidika, svojih znanja i svega ostaloga. 

 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala vama. 
 Idući  je kolega Tedi Chiavalon. 

 
TEDI CHIAVALON :  

 Poštovani predsjedniče Županijske skupštine, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Ja bih postavio pitanje  Županu, a odnosi se na napise  u medijima tijekom posljednjih 
nekoliko  tjedana vezano uz problematiku o kojoj sam već jedanput  raspravljao, a to je 
problem  Termoelektrane Plomin III. Naime, doznali  smo da su  čelnici  TE  poslali zahtjev 
Istarskoj  županiji za izmjenu  Prostornog plana Istarske županije u dijelu  gdje se govori o  
načinu na koji  će TE  funkcionirati, da li  će biti plin ili ugljen. 

Kao vijećnika Skupštine Istarske županije : 
-  interesira me koji je stav  Istarske  županije  kada govorimo o energentu koji  će se 
koristiti  u budućoj  TE  Plomin III. 

 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala kolega  Chiavalon. 

 Odgovorit  će  gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
 Poštovani gospodine vijećniče ! 
 Potpuno  razumijem zabrinutost  vas vijećnica i vijećnika, a sigurno i građana Istre, jer 
je zahtjev koji je  HEP dao  prema Istarskoj  županiji  i Općini Kršan,  za  promjenom 
Prostornog plana Istarske županije, potpuno u suprotnosti  sa prostornim uređenjem države, 
kojeg je  Sabor RH donio  1999. godine, kada je utvrdio  da se do  2015. godine neće graditi 
novi  kapaciteti  TE na ugljen ili atomske  centrale.  

Prema  tome mi nismo u mogućnosti niti  želimo mijenjati Prostorni plan  Istarske  
županije kako bismo u njega ugradili  nešto  što od nas traži  HEP, a najave da bi to  trebalo 
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interpretirati kao zamjenu  TE Plomin III za TE Plomin I, koja ima  125 megavata, a  ova bi 
imala  500 megavata,  za nas nije prihvatljiva, jer to nije zamjena.  

Treba reći, da budemo pošteni, da je pitanje današnjeg zagađenja  prostora  sasvim 
drukčije nego što je bilo  ranije, danas možda jedna, tako kažu  stručnjaci, TE  ovako velikih 
kapaciteta zagađuje manje od nekada  prije  dvadesetak godina TE malih  kapaciteta. 
Međutim, to  sve zajedno  ne znači  ništa zato što mi vama nećemo predložiti  promjenu 
Prostornog plan Istarske  županije, naravno  Skupština  može sama donijeti promjenu plana 
ako želi , ali Poglavarstvo Istarske županije vam neće  predlagati promjenu Prostornog plana 
Istarske županije. 

U tom kontekstu smo i pripremili  odgovor glavnom direktoru HEP-a gospodinu 
inženjeru  Mravku  u kome smo tako i odgovorili. Prema tome do daljnjega možete mirno 
spavati , mi  nećemo poduzimati nikakve  radnje  da se izgradi TE Plomin III na ugljen. 
 

ANTON  PERUŠKO : 
 Hvala  Županu .   

 Vijećnik zadovoljan. 
 Kolega Hrelja, vi ste  na redu. 
  

SILVANO HRELJA :  
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege ! 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje. 
 Na prvo pitanje bih jako volio da mi odgovori  član Poglavarstva zadužen za  
gospodarstvo , ako je to  moguće, ako ne to će učiniti  gospodin Župan.  
 Zamislimo za par godina jednu situaciju u Pićanskom lugu  gdje imamo  3 dimnjaka, 
jedan od  75 metara, jedan od  30 metara i jedan od  10 metara i  252 kamiona,  prema  
Studiji utjecaja  na okoliš, od  25 tona koji  dnevno krstare po  relacijama od  Potpićna prema  
tunelu  Učka i  dalje kroz  Hrvatsku. 

- Kako se to uklapa  sa vizijom  razvoja Istre kao  lidera turističke destinacije i 
-  proklamiranom politikom  eko poljoprivrede i eko  agrotuizma . 

 Drugo pitanje. 
 Molim  za pomoć gospodina Župana. 

Radi se o jednoj našoj  respektabilnoj firmi iz Pule, Industrochemu, koji već dvije 
godine pokušava dobiti  građevinske uvjete odnosno  dozvole za početak izmještanja  iz Pule  
u Općinu Marčana. Imaju koncesiju na kamenolom, pa se očekuje samo donošenje  
Prostornog plana Općine Marčana, koji je već  dvije godine blokiran. Znam da se političkim 
pritiscima ne da' ništa napraviti, jer se radi o  stručnim poslovima, pa bih molio  da se 
županija uključi  u rješavanje  tog pitanja iz slijedećih razloga. 
   Industrochem Pula ima 37 zaposlenih, što nije puno, ali ima  prosječnu plaću od, fali  
jedna  kuna  odnosno  20 lipa do 8.000,00 kuna prosječne bruto plaće, što je  23  posto više 
od  republičkog prosjeka i  6 posto više od  njihove  grupacije  rudarstva i vađenja ruda. 
Prosječno isplaćena neto plaća  po radniku u Industrochemu je 5.510,00 kuna, što je za  
22% više od  republičkog prosjeka. 
 Ova radna mjesta moramo sačuvati. Inače stoji najava  vlasnika Industrochema,   
austrijska Omnia, koji je najavio ukoliko se ovo pitanje ne  riješi u nekom razumnom roku,  da 
je već  počeo  razgovarati i  želi izmjestiti cijeli pogon u Srbiju.  

 Mislim da to ne bismo smjeli dozvoliti. 
 Molim vašu pomoć. 

 
ANTON PERUŠKO :   

 Hvala. 
 Pitanje je upućeno  članu  Poglavarstva. 
 (I. Jakovčić : Ja ću odgovoriti/. 
 Vijećnik je  naveo kome postavlja pitanje.  
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 /I. Jakovčić : Dogovorio sam se s   članom Poglavarstva da ja odgovorim na 
postavljeno pitanje/. 
 Da li pristajete na to ? 
 Poslovnički imate pravo odgovoriti na  postavljeno pitanje. U Poslovniku točno piše da 
se članu  Poglavarstva može nasloviti pitanje, ali možete se i vi javiti da odgovorite na 
postavljeno pitanje. 
 Izvolite, kako god  želite, ja samo tumačim Poslovnik, ništa  drugo. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
 Poštovane kolegice i kolege ! 
 Pitanje koje je  gospodin Hrelja postavio na način  na koji  ga je postavio  ide za tim 
da misli da industrija Istri nije potrebna, što nije točno, jer Istri je potrebna industrija, bez 
industrije, živjeti samo od  turizma ili eko agroturizma ili  poljoprivrede, kako god  to netko 
nazivao, nije moguće. I mahati  sada da to nije postavljeno kao pitanje isto tako nije točno, 
jer je to bila suština postavljenog pitanja. Mi  smo za razvoj kvalitetne industrije u prijateljstvu 
s okolišem. Zato  čvrsto podupiremo mnoge industrijske projekte koji postoje u Istri i  želimo 
da se snažno dalje razvijaju . 
 Što se tiče tvrtke  Rokwool, za razliku od onih koji meni pripisuju taj poslovni projekt u 
Istri, ja ću  reći, prvi puta, da sam imao  primjedbe na taj poslovni projekt, ali ne demagoški, 
kao što ih imaju neki  kada je u pitanju zdravlje i okoliš, već isključivo iz razloga vizualne 
polucije, zato što smatram da dimnjaci neće baš  najbolje sjesti u tom području. To sam 
rekao na više sastanaka. Rekao sam  to i prekjučer ljudima iz  Rokwoola, ali me to ne 
sprječava da budem  potpuno jasan. Labin  će dobiti jedan novi  i stari Istratrans, kada je u 
pitanju  promet, jer to je suština, kada su u pitanju  kamioni i prijevozi na cestama u  tom 
dijelu  Istre ili u  čitavoj  Istri ili u  čitavoj Hrvatskoj. Vratit ćemo samo u  život nešto  što su 
nekada imali . Stvorit ćemo klaster malih prijevoznika, koji  će moći bolje  živjeti, imati  više 
profita i njihove obitelji  će moći biti malo sretnije nego danas. Upravo su u toku  razgovori  
sa  manjim prijevoznicima koji su  u mogućnosti i koji  žele kupiti  jedan, dva, tri  kamiona, 
koji bi bili u funkciji  ovog poslovnog projekta.       
 U Cerovlju je već otvoreno 5, a vjerojatno  će se uskoro otvoriti još  5 novih radnih 
mjesta  vezano za sirovine koje  su potrebne ovoj tvornici, koja  će se graditi, koja  se počela  
graditi u Potpićnu. Ta tvornica  može živjeti zajedno sa turizmom  i može živjeti dalje s 
poljoprivredom. Osobno sam  bio prije nego što se  uopće završio ugovor pogledati kako 
izgleda ta tvornica  u Španjolskoj u regiji Navara, koja je i vrlo blizu vinogradarskom području 
, vrlo blizu jedne renomirane Španjolske vinarske kuće, Ocioa. Sretnim okolnostima znate  
da se dosta dobro razumijem u vinarstvo i vinogradarstvo, pa vam mogu  reći  da ta tvornica 
suživljuje bez ikakvih problema s jednom renomiranom Španjolskom vinarskom tvrtkom, 
Ocioa. Sve  što govorim može se vrlo lako  pogledati i vidjeti  na Internetu. 
 Prema tome, prije nego se  donijela  definitivna i konačna odluka oko dolaska  
Rokwoola u  Istru, dobro  smo razmislili i kada smo vidjeli da je  sve što se tiče strategije  
riješeno, prepustili odluku , prije svega, Općinskom vijeću Općine Pićan. Oni su  htjeli i  željeli 
tvornicu  u svom kraju. Mi nismo ti koji  ćemo tako nešto sprječavati kada je  evidentno da to 
ničim neće  ugroziti razvoj drugih privrednih grana u Istri, nego dapače, omogućiti da se neke 
privredne grane, kao što je to na primjer  promet,  još kvalitetnije razvijaju.   
 Što se tiče  vašeg drugog pitanja,  moram vam reći da  smo nedavno u Poglavarstvu 
Istarske županije, razgovarali sa kolegama iz Industrochema. Svjesni smo tog problema. 
Želimo zadržati tu industriju, tu tvornicu i tu preradu u Istri. 

 Ja sam obavio razgovore  i sa načelnikom Općine Marčane, gospodinom Marijanom 
Kostešićem, kada smo tražili odgovarajući kamenolom zbog finoće kamena  koja je potrebna 
za Industrochem. I mogu  reći da je Općina Marčana zaista  učinila sve što je u njenoj moći. 
Na sreću to znaju  industrochemovci i vlasnici Industrochema. Znaju i za našu veliku  želju 
da se sve to riješi kako treba. U Prostornom planu Istarske  županije je to i predviđeno.  

Vaše pitanje uzet ću kao jednu vrst poticaja za  razmišljanje u smislu  «lobiranja» kod   
Ministarstva prostornog planiranja, da čim prije dođe do  Prostornog plana Općine Marčana , 
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jer smo svjesni, kao i vi, da je tih 70 i više  radnih mjesta, itekako značajno i vitalno za jedan 
dio Istre. Bavljenje tom industrijom je za nas isto tako vrlo značajno.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  Županu. 
 Imate pravo na minutu za komentar ili postaviti dopunsko pitanje. 
 

SILVANO HRELJA :  
 Samo radi korekcije reći  ću  da je 37  kvalitetnih radnih mjesta u Industrochemu, ali 
je moguće i povećanje radnih mjesta u Općini Marčana, jer  otvaranje kamenoloma i 
preseljenje postrojenja  će sigurno iziskivati otvaranje  novih radnih mjesta.  
 Apsolutno sam zadovoljan  sa odgovorom na drugo pitanje.  

Odgovorom a prvo pitanje moram istaknuti svoje nezadovoljstvo, jer  ste se potpuno 
krivo pozicionirali. Ja sam veoma  benigno postavio ovo pitanje, reklo bi se onako laički, bez 
ikakvih pretenzija da bilo koga  provociram. Stavili ste mi u usta nešto što  nisam  rekao, niti 
sam od vas tražio, niti sam htio ovakve emocije  kod vas  izazvati.  

I ja sam zagovornik  prerađivačke industrije, međutim u materijalima piše o  
Rokwoolovoj  floti, pa bih volio da se neke stvari pojasne da se zna :da li  će to biti  u 
Rokwoolovoj  kamionskoj floti, da li  će to biti  obrtnici ili neće biti obrtnici, jer to tako  ne piše 
u Studiji utjecaja na okoliš. Lokalno stanovništvo to mora znati. Javnu raspravu treba provesti 
u  Općini Pićan i da se odgovori na  sva njihova pitanja.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Na dopunsko pitanje gospodina Silvana  Hrelje imate pravo na odgovor u smislu  da li  
će ta kamionska flota, ja govorim kao pomorac, biti Istratransova ili Rokwoolova.  
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
 Hvala lijepa gospodine predsjedniče, hvala lijepa  gospodine Hrelja ! 
 Želim biti potpuno jasan. 

Rekao sam da pokušavamo napraviti klaster malih  autoprijevoznika, koji  će  
servisirati Rokwoolovu kompaniju. Rokwool  se ne bavi prometom. On nema flotu  vlastitih 
kamiona. Ne znam  da li uopće imaju bilo koji vlastiti kamion. Ja ih nisam vidio. 

Prekjučer su bili  u mom  uredu.  Razgovor je  tekao upravo u tom pravcu da 
pomognemo, to ćemo učiniti kroz Istarsku razvojnu agenciju, koja je dobila zadatak, da 
iskoordinira one  autoprijevoznike u Istri koji se žele tim prometom. To  će biti posao za  
postojeće autoprijevoznike. To neće biti Istratrans u starom smislu, ali koji  će možda jednim 
dijelom nešto i prevoziti, ali  će biti, ja  se nadam, nekoliko desetina malih autoprijevoznika 
koji  će se baviti  tim prijevozom. Naravno, to je trebalo reći  u javnim  raspravama koje su se 
vodile u Općini Pićan,  ali nažalost, to nije objašnjeno i rečeno.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepo. 
 Idući je za vijećničko pitanje kolega  Boris Vareško. 
 

BORIS VAREŠKO :  
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, vijećnice i vijećnici. 
 Imam dva pitanje.  

Prvo pitanje. 
U ime Inicijativnog odbora «Pravica», koji zastupa  žitelje velikog broja sela  na 

slivnom području Butonige, postavljam slijedeće pitanje, uz obrazloženje. 
 Udruga «Pravica» je zatražila otvaranje javne  rasprave na  Županijskoj skupštini sa 
slijedećim zahtjevima: 
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 - od Hrvatskog sabora , županije i lokalne samouprave,  traži se uvođenje rente kao 
poticajno obeštećenje za  oduzeto zemljište vlasnicima, te za razvoj  slivnog područja  
Butoniga, 
 -  od  Hrvatskih voda  traži se pravičan otkup zemljišta, 
 - traži se da se zemlja plati po tržnoj  vrijednosti, a ne po 3,00 €, kako je ugovorima 
ponuđeno vlasnicima zemlje, 
 - od  Hrvatskih voda zahtjeva  se da prestanu  sa dizanjem nivoa vode u akumulaciji i 
poplavljivanjem okolnih obrađenih parcela bez  prethodne obavijesti  vlasnicima zemljišta, 
 -  za učinjene štete poljoprivrednici vlasnici  će zatražiti odgovornost i obeštećenja, 
 - traži se da Županijsko  poglavarstvo i Skupština Istarske  županije hitno donesu 
odluku o razvojnim smjernicama  slivnog područja Butoniga radi  već prihvaćene odluke o 
zonama sanitarne zaštite ovog područja , što  će zasigurno limitirati poljodjeljsku, stočarsku  i 
sve ostale proizvodnje ovoga kraja, 
 - Gradsko poglavarstvo Grada Buzeta na  svojoj sjednici od  19. rujna 2006. godine 
dalo je punu podršku  u svim gore navedenim zahtjevima, a to se očekuje od Grada Pazina i 
općine  Cerovlje. 
 Pitanje je najprije za predsjednika Skupštine :  

- da li  će se održati javna  rasprava na Skupštini Istarske  županije i  
- kada ? 
Drugo  pitanje. 
 Pitanje je za gospodina Milana Antolovića: 
- da li se sastalo Povjerenstvo za rješavanje  imovinsko – pravnih odnosa ili 
- kada će se sastati. 
Hvala lijepa.      

 
ANTON PERUŠKO :  

 Hvala vama. 
 Da li bih sada trebao najprije ja  ili netko drugi odgovoriti na ostavljeno pitanje. 

 Meni je pitanje postavljeno pa  mogu odgovoriti . 
 Da li je bilo postavljeno  pitanje za gospodina Župana ? 
 /B. Vareško : Ne !/ 
 Što se mene, kao predsjednika Skupštine tiče, da li  će se ili neće održati javna 
rasprava na sjednici Skupštine Istarske županije, mogu reći da će se održat onda kada budu 
ispunjeni uvjeti predviđeni Poslovnikom, kada predlagač uputiti prijedlog  Skupštini ili kada 
određeni broj vijećnika to predloži. Dakle, kada to prođe predviđenu proceduru Poslovnikom, 
kada se ispune uvjeti za raspravu  na  Skupštinu, ako se ispune, tada će rasprava biti 
održana. 
 Još bih dao jedno malo dopunsko objašnjenje. 

I ja sam bio na sastanku sa mještanima koji stanuju oko jezera Butoniga na sastanku 
Inicijativnog  Odbora «Pravica», a kasnije je i  Župan bio prisutan na sastanku Nacionalnog 
odbora za vode, kome je prisustvovao i ministar  Čobanković. Na tom su sastanku doneseni 
određeni konkretni zaključci, formirano je i Povjerenstvo.  

To  isto pitanje koje ste vi  postavili ja sam danas usmeno  čuo,  i kada bi bio ovdje 
prisutan resorni pročelnik, ja bih ga  u funkciji predsjednik pozvao  da odgovori na to pitanje. 
No, tu je, pa ću ga kasnije pitati vezano za sazivanje sastanka Odbora, ali ne sa ove 
govornice. 
 Nisam vas vidio, gospodine Antoloviću, izvinite. 

Hvala lijepa.   
Da li je ovo pitanje  upućeno  resornom pročelniku ? 
/B. Vareško : Gospodinu Milanu Antoloviću,  predsjedniku Povjerenstva/. 
Dobro,  dozvolit ćemo Milanu Antoloviću da odgovori na postavljeno pitanje. 
Oprostite, ako sam prekršio Poslovnik, ali dat ću riječ gospodinu Antoloviću, obzirom 

da je pitanje postavljeno njemu. Mora se reći kome je pitanje  naslovljeno. Nisam  znao da 
ste prisutni. 
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MILAN ANTOLOVIĆ :   
 Poštovane  dame i gospodo vijećnici, gospodine predsjedniče, gospodine Župane ! 

U  četvrtak, 5. listopada osobo sam prisustvovao u Hrvatskim vodama dogovoru 
članova Povjerenstva, imenovano od nadležnih tijela. Nakon toga sam direktno iz Zagreba 
išao  na sjednicu Gradskog vijeća u Gradu Buzetu, gdje je između ostalog o ovoj temi  
raspravljano  3 sata. Točno je da su spomenuti Zaključci podržani od Gradskog vijeća Grada 
Buzeta.  

Hrvatske vode su  nakon sjednice  Povjerenstva  trebale uputiti  očitovanje prema  
Udruzi «Pravica». Čini mi se da su se oni organizirali kao udruga, i da temeljem toga  dođe 
do konkretnog operativnog rješavanja  određenih problema, koji još nisu razriješeni. Ima  
stvari koje se mogu elegantno riješiti, ali isto tako ima stvari koje se ne mogu rješavati  bez 
zakonskih okvira, koji su definirati. Na primjer, spomenut ću  problem cijene, koja je 
postavljena kao  zahtjev  da se isplaćuje  vlasnicima zemljišta u iznosu od  25,00 € po m2, a 
radi se o poljoprivrednom zemljištu, koje je isplaćivano najvećim dijelom po  3,00 € ili  32,00 
kune. Spomenut  ću i to da cijene utvrđuje Porezna uprava  na temelju jasno definiranih 
pravila, koja su zadana u zakonu, da sada ne spominjem i pod zakonske akte. Ali, isto tako 
vrijedi pravilo, ukoliko tražimo za naše poljoprivrednike da otkupljuju državno zemljište  
prosječno po  15 do  20 kuna, da se ne mogu upotrebljavati drukčija pravila igre ili drukčija 
mjerila, kada je u pitanju poljoprivredno zemljište koje otkupljuje  u ovom slučaju  država, a 
vlasnik zemljišta su Hrvatske vode odnosno  Republika  Hrvatska ispod jezera Butonige. 

Samoću spomenuti, prema  podacima koje sam dobio  u Hrvatskim vodama u  
četvrtak, da je 92 % zemljišta otkupljeno, plaćeno, i da su ti  ugovori registrirani. Po meni 
koliko, kao  poljoprivrednik, mogu razumjeti, ugovor koji je jedanput potpisan i  isplaćen, da 
se više ne može naknadno  tražiti  po istom ugovoru dodatak cijene, zato što je u roku od pet 
ili deset godina, došlo  do enormnog povećanja  cijena u prometu,  bez obzira  o kojem 
zemljištu se radi na području naše  županije, premda bi danas mnoge obitelji koje su  prodale 
kuće i zemljište strancima, prije  pet, šest, godina, rado  poništili ugovor i prodale to zemljište 
po današnjim tržnim cijenama. 

 Međutim, ovdje  će se sigurno iznaći rješenja, jer postoji dobra volja u okviru zakona,  
između ostalog  u Hrvatskim vodama i u  Ministarstvu poljoprivrede.      
 Hvala lijepo.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepo. 
 Idući je kolega  Petar Radetić. 
 /D. Radnić : Ja  sam bio četvrti po  redu /. 
 Gospodine Radniću, jedan opozicija, jedan pozicija, takav je dogovor.  
 

PETAR RADETIĆ :  
 Gospodine predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Zadnjih par dana imali smo prilike  vidjeti na televiziji i čitati u novinama da je u 
subotu u Brodogradlištu «Uljaniku» u Puli porinut jedan car carrier odnosno  veliki brod za 
prijevoz automobila. Koliko sam čuo, čitao u novinama, gledao  na televiziji, to je do sada 
najveći uopće izgrađen brod u svijetu, čime se trebamo ponositi da se u našoj sredini grade 
takvi objekti, i što je još važnije, ugrađen je motor  u taj brod  izrađen u «Uljaniku», koji je  
sigurno jedan od  najvećih  ugrađeni motor  u jedna brod od  340 tona težine, izrađeno 
novom tehnologijom zavarivanja, koja je  prva takva tehnologija primijenjena u Europi.  
 Zlorabio bih ovu pozornicu da svim djelatnicima , radnicima, inženjerima, 
poslovodstvu «Uljanika», čestitam u ime mojih kolega iz SDP-a, a vjerujem i u ime ostalih, na 
jednom j tako velikom uspjehu. 
 Međutim, moram reći da istovremeno (A. Peruško : Imate još pola minute za pitanje/ 
smo čuli ili pročitali da Sindikat  sprema nekakve  štrajkove u Puli. Naime, kod pokušaja 
restrukturiranja brodogradnje  namjerava se iseliti iz Pule, koliko sam mogao razumjeti, 
upravo dio tvornice izgradnje motora, odnosno svodi se  «Uljanik» pod situ ravan s  ostalim 
brodogradilištima u Hrvatskoj, pa bih pitao: 
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- da li Poglavarstvo odnosno gospodin Župan  može nešto reći vezano za to,  
- da li se nešto  radi, 
- odnosno koliko nam je u interesu da  pokušamo, kao  županija, utjecati kao  

županija, ako imamo mogućnosti da se zaštiti odnosno onemogući iseljenja dijela  
proizvodnje motora iz «Uljanika». 

 
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala. 
 Pitanje je jasno. 
 Odgovor  će dati  župan gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Želim se isto tako i ja  pridružiti  čestitkama  «Uljaniku». 
 U subotu je taj  najveći  car carrier uplivao u Jadransko more,  a istovremeno je i  
kršten još jedan istovjetan brod Makhachkala 4, nazvan prema  glavnom grdu i luci  
Republike Dagistan. Tako je subota bila zaista veliki dan u «Uljaniku». Imao sam 
zadovoljstvo biti izaslanik  Predsjednika  Republike Hrvatske i zajedno sa Uljanikovcima 
proslaviti ovaj izniman događaj. 
 Dakako, treba reći i vrlo jasan stav., koji  sam iznio u nekoliko navrata. Nikakva 
improvizacija u privatizaciji «Uljanika»  ne dolazi u obzir ! Treba biti vrlo jasan i reći da država 
mora snažno odigrati svoju ulogu u privatizaciji, da jedino vrlo precizno i jasno isplanirana 
privatizacija, bez stresa, kao  što je na sreću  i do sada bila , procesi koji su se zbivali u 
«Uljaniku» su bili stresoviti, ali ipak ne katastrofični, kao što je to bilo u mnogim  drugim 
brodogradilištima u Hrvatskoj. 
 Ja sam rekao jednu  rečenicu,  možda malo i «zlorabio» to što me je  Predsjednik 
Republike ovlastio  da budem njegov izaslanik, koja se  svima u «Uljaniku»  dopala, za koju 
su mi  na koju svi  čestitali u «Uljaniku», da naš «Uljanik» mora biti, da je,  i da mora ostati. 
jedinstveno poduzeće sa jasnim jedinstvenim  tehnološkim procesom, sa svime onima što 
danas proizvodi u svojim  pogonima, sa svime onime što danas  montira i ugrađuje, sa svime 
onime što stvara zajedno sa svojim kooperantima. Ne dolazi u obzir, to sam rekao i danas 
potpredsjedniku Polančecu, kada sam bio u Vladi, da se bilo koji dio koji se danas proizvodi 
u «Uljaniku», ako to nije u interesu «Uljanika», proizvodi bilo  gdje drugdje. Nema razbijanja 
«Uljanika» na način da se strojevi, strojogradnja, preseli  zbog  stvaranja nekakvog  općeg  
hrvatskog  brodogradilišnog koncerna u Splitu ili negdje  drugdje. Sve što se radi mora biti 
isključiv interes «Uljanika», u interesu te  tvrtke, ako smatra da će time biti konkurentna  na 
svjetskom tržištu, i naravno, da tražiti  kooperante, suradnju i negdje drugdje. To treba  činiti, 
jer uostalom to i čini. Znamo da je «Uljanik» uspio upravo zato što je razgranao i ima vrlo 
kompetentne i konkurentne kooperante. 

 Istarska  županija  će vrlo pažljivo pratiti sve ono što se zbiva  oko privatizacije 
«Uljanika». S druge strane  ne možemo  ulaziti u samo poslovanje poduzeća . Pitanje  
štrajka ili ne štrajka, pitanje odnosa  menadžmenta sa  predstavnicima Sindikata je stvar koju  
treba razriješiti u odnosu menadžment  - Sindikat. Mi u taj dio, želim biti potpuno jasna, ne 
želimo ulaziti. To je stvar odnosa Sindikata i menadžmenta. Naravno, to je vrlo delikatna 
situacija, i ja ih pozivam ovdje za ovom govornicom, da se zaista strasti u  «Uljaniku» smire, 
jer najmanje što nam danas  u ovom trenutku treba je  štrajk u «Uljaniku», jer bi to sigurno 
moglo snažno poremetiti  imidž i ugled  «Uljanika». Mogli bi upravo onima koji  žele ili možda 
žele  rasturiti «Uljanik», to išlo  u prilog i korist. Ali, s druge strane, pozivam i menadžment da 
pokaže senzibilnost prema Sindikatu, prema zahtjevima Sindikata, jer  mislim da mogu biti u 
velikoj mjeri prihvaćeni, da  «Uljanikov»  brod može i dalje godinama dobro broditi  na svim 
neverama svjetskoga  gospodarstva, kada je u pitanju  brodograđevna industrija. 

 
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala. 
 Vijećnik  je zadovoljan s odgovorom. 
 Idući je  za postavljanje  vijećničkog  pitanja  na redu kolega  vijećnik Damir  Radnić. 
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DAMIR RADNIĆ :  

 Ovo sve pod uvjetom  ako  ne preselimo «Uljanik» u Dugu uvalu ili negdje drugdje. 
 Ima m dva pitanja. 
 Prvo pitanje ima  a) i b)  dio.  
 A dio pitanja je za gospođu Silvanu Kostešić : 
 - koliko nas do sada košta  rad Ureda Istarske županije u Bruxellesu. 

B dio pitanja za  Župana . 
- kakva je korist Ureda Istarske  županije u Bruxellesu do sada  bila.  
Pri tome ne mislim na osobnu i pojedinačnu korist , nego  na opću korist, obzirom na 

stotine tisuća  kuna naših poreznih obveznika iz Istre.  
 
 I drugo pitanje, isključivo za  Župana. 
 S obzirom na razliku od  40 milijuna kuna za vatrogasna vozila i  to izuzetno loša 
vozila, koja su  malo, malo u kvaru, dakle, ta  razlika  je u principu puno veća. Radi se o  
40 milijuna kuna za vozila koja  ne valjaju ništa. 
 Zanima me : 

- kako vi i SDP-e  Istre mislite taj novac  upotrijebiti  za parlamentarne izbore, 
- u kojim omjerima. 
 
Isto tako , gospodine Peruško, vašem predsjedniku Račanu  u Zagrebu, s obzirom da 

je izgubio Aktavis, evo, poklanjam jednu  slikovnicu, da vidi  gdje može naći novac za 
parlamentarne izbore. 

(Predaje za predsjednički radni  stol nešto, valjda slikovnicu, (nije se vidjelo što) . 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala.  
 Imate Iblerov  trg 9, Zagreb, pa možete  to u poštu ubaciti i stići  će to do njega, jer ja 
neću ići do njega. 
 Na prvi dio pitanje odgovoriti  će gospođa  Silvana Kostešić. 
 /I. Jakovčić : Ja  ću odgovoriti /. 
 Gospodine Župane, gledajte, u Poslovniku doslovce piše :»Pitanje  mora biti 
formulirano.  Vijećnik postavlja pitanje usmeno  i pismeno, a vijećnik je dužan navesti kome 
ga upućuje. Na postavljena  vijećnička pitanja  ako su adresanti prisutni  na sjednici 
Skupštine u pravilu  se odgovara na samoj sjednici u protivnom mora obrazložiti radi  čega 
nisu dobili odgovor od osobe». 

  I sada je tu samo  dvojbeno : da li je gospođa Silvana Kostešić  članica  Poglavarstva 
? 

 /I. Jakovčić : Nije/. 
 Onda ne može se to pitanje postaviti gospođi Silvani Kostešić. Njoj se može  samo 

pismeno  preko predsjednika  Skupštine postaviti pitanje i dobit  ćete  pisani odgovor, ali u 
prošlom slučaju je bio tu prisutan kolega Tulio Demetlika i radi  toga sam ja  štitio pravo 
vijećnika  da  adresira pitanje. Adresirao ga je Tuliu Demetliki. U ovom slučaju  gospođa 
Silvana Kostešić ne može odgovoriti  na postavljeno pitanje. Ona nije  članica  Poglavarstva i 
ona  ne može odgovarati na pitanja na  sjednici  Županijske  skupštine, osim ako je 
predsjednik Poglavarstva ovlasti. Prema tome sada je  situacija jasna, vi izvolite  gospodine 
Župane odlučiti  kako  ćete na ovo vijećničko pitanje odgovoriti. 

 Izvolite,  imate  pravo na odgovor. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
 Molim, gospodine predsjedniče Skupštine, kada Župan zatraži, zamoli, da  odgovori  
na  neko pitanje, ja bih volio da se ponašamo kao što se ponašaju svi u svim parlamentima 
kad predsjednik Vlade u ime nekoga ministra ili kada se postavi pitanje ministru, da li je to  
gospodin Račan ili gospodin Sanader, praksa je vrlo poznata svugdje  na svijetu, zato što dio 
odgovornosti koju ima pročelnik Milan Antolović, koga naravno izuzetno cijenim  ili gospođa  
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Silvana Kostešić, je dio velike odgovornosti. Međutim, župan ima isto tako  jednu  veliku 
odgovornost i kada odgovori na neko pitanje , naravno da onda zna zašto  želi uzeti  riječ i 
odgovoriti, kao što sam  na primjer to rekao kada je u pitanju bio  Rokwool, jer sam htio dati  
jedno daleko  šire obrazloženje zato što sam involviran u te poslove na jedan možda drukčiji 
način nego što znaju pročelnici, na primjer.  
Točne i precizne podatke  poslovanja  našeg Ureda u Bruxellesu dobit  ćete pismeno, a isto 
tako dobit  ćete pismeno i svaki Izvještaj koji je sastavljen i koji je dolazio u  Poglavarstvu i od 
članova Poglavarstva, nekih  članova Poglavarstva Istarske  županije, tako da ćete imati 
prilike nastaviti sagu i priče koje  želite na  ovoj Skupštini. Vjerujem da ćete se uvjeriti  koliko 
je efikasan i kvalitetan  bio naš Ured u Bruxellesu. Danas  upravo počinju  otvoreni dani i svi 
u Hrvatskoj koji dolaze  u Bruxelles, kada počinju otvoreni dani Ureda i  regija u  Bruxellesu, i 
mi smo jedina, još uvijek,  kao što znate, županija  u Hrvatskoj ili grad, koji ima Ured, svi sa 
radošću dolaze u naš Ured. Bilo bi mi jako drago da i vi dođete , da pogledate, da naučite 
neke stvari. Puno toga biste mogli naučiti siguran sam kada biste otišli u taj Ured , ali, to 
ostavljam vama, naravno. Dobit  ćete precizne informacije o poslovanju  Ureda, dobit  ćete 
precizno sve što  je učinjeno i  Izvještaje koje  smo mi dobivali svakog mjeseca, tako da  
možete vidjeti točno što se svakoga mjeseca radilo. I, naravno, očekujem da ćete nastaviti sa 
svojom pričom, kao što ste učinili  i vrlo neprimjereno, moram  reći vrlo neukusno  i vrlo 
bezobrazno, prema  SDP-eu, prema gospodinu Ivici Račanu. Mislim da to nije  dio istarske 
kulture koju  želimo promicati u ovoj  Skupštini. Vaša «duhovitost» je nešto što zaista 
pokazuje da vam ne preostaje ništa drugo nego da ovakvim dosjetkama pokušavate  
skrenuti pažnju  na sebe, kao što je i sa vatrogasnim vozilima, kao što je sa slikovnicama.  

Gospodine Radniću, u ovoj  Skupštini, ovim građanima koji nas gledaju i slušaju, u 
ovom slučaju, trebaju konkretne ideje, konkretni prijedlozi, a ne  ovakve dosjetke i 
izmišljanja, i nažalost, moram reći, ne volim  to koristiti,  najobičnije laži koje koristite   u 
vašim govorima.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Gospodine Radniću, imate pravo na minutu. 
 

DAMIR RADNIĆ :   
 Što se tiče dosjetki, učim ih upravo od  vas, kao na primjer,  premjestit ćemo 
«Uljanik» tamo  negdje na istok naše Istre. To su dosjetke  slične tome. 
 A što se tiče  40 milijuna kuna ja ponavljam to je jedna  od većih pljački u ovoj  
županiji . Ja vjerujem da će oni koji su  nadležni to rješavati i ona je puno veća od  40 
milijuna kuna  s obzirom na ne kvalitetu vozila koja  ste uzeli . 
 

ANTON PERUŠKO  :  
 Obzirom na  primjedbu koju je izrekao Župan predsjedniku Skupštine, moram  nešto 
reći, ne radi toga što ja to  želim, nego radi toga  što jednostavno moram dati pojašnjenje. 
 U Saboru Republike  Hrvatske,  Županijskoj skupštini, u Poslovniku jednog  i drugog 
tijela, izričito piše da se vijećničko ili zastupničko pitanje, postavlja članu Poglavarstva ili 
članu Vlade. Oporba kada odgovara, to  ću vam reći, jer  sam u oporbenom Klubu SDP-ea, 
puca na najslabiju kariku. Mislim da je gospodin Tulio Demetlika  vrlo jak karika, odličan i 
stručan član Poglavarstva, moj dobar prijatelj, ne želim da slučajno shvati da ga  
omalovažavam s time, ali oporba odgovara na način  na koji odgovora. Ako je pitanje 
upućeno ministru Vukeliću, ministru Ljubičiću ili ministru Šukeru, premjer ne može odgovarati 
na to pitanje, nego mora odgovarati onaj kome je pitanje upućeno, ako je prisutan na 
sjednici, ako nije prisutan odgovara predsjednik Vlade, a predsjednik Vade sa ministrom koji 
odgovara  na pitanje može podijeliti  vrijeme odgovora i dodatno obrazložiti pitanje. 

 Sa mnom su nezadovoljni oporba, vladajući, Poglavarstvo, ali ja samo pokušavam i 
zaista se mučim tumačiti Poslovnik, staviti vas svih u istu poziciju. Ja bih vas jednostavno 
molio da  me razumijete s tim da sam u mogućnosti  pogriješim, kao što sam pogriješio  kada 
sam dao gospodinu Milanu Antoloviću riječ, ali greške  su moguće. Zaista pokušavam    
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tumačiti Poslovnik, molim da me  razumijete, pokušavam biti  u skladu s Poslovniku  prema 
oporbi i prema  opoziciji. 
 Hvala lijepa. 
 Iduća se javila za postavljanje vijećničkog pitanja  kolegica  Klara Grahovac. 
 /T. Persi : Gospodine Pruško,  ja sam sa vama zadovoljan!/. (Smijeh). 
      Kolegica  Grahovac, izvolite, imate riječ. 
 

KLARA  GRAHOVAC :  
 Poštovane dame i gospodo, cijenjene kolegice i kolege vijećnici ! 
 Ja bih zatražila pismenu informaciju : 

- o broju napuštenih  školskih  zgrada u Istarskoj  županiji, 
- u kojem su stanju, 
- u  čijem su vlasništvu 
- te koji se  sadržaji u njima planiraju  realizirati. 
Školske zgrade u kojima je utihnulo  školsko zvono  mogu  našim građanima još 

uvijek koristiti kako  socijalnoj  škrbi tako i civilnom sektoru, pogotovu potrebama mladih.  
 Pretpostavljam da županija  očekuje kvalitetne i dobre programe, te da one  školske 
zgrade čiji je  vlasnik, a napuštene su,  treba dati na  raspolaganje ili u dugogodišnji  najam 
udrugama ili jedinicama lokalne uprave koje nude  sportske, kulturne programe, programe 
informatike, programe tehničke kulture, programe razvoja  demokracije, civilnog  društva i 
multikulturalnosti. 
 Ja sam samo zatražila pismenu informaciju, a ako gospodin Župan  ili netko drugi 
može dati i usmenu informaciju., bilo bi dobro. 

Hvala lijepa.   
 

ANTON PERUŠKO : 
 Da li  član Poglavarstva želi  dati  usmeni dogovor. ? 
 Ne. 
 Dobit  ćete pismeni odgovor. 
 Kolega Rupnik, vi ste na redu. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, cijenjene kolegice i kolege , gospodine Župane i 
ostali  članovi  Poglavarstva ! 

 Ja bih faktički imao dva pitanja, ali bih molio da dobijem usmeni i pisani odgovor, jer 
praksa pokazuje  da kasnije više na usmena pitanje nitko iza toga  ne  stoji. 
 Prvo pitanje. 

Na osnovu informacija  građana Istre dobili smo  informaciju da će se na  području 
Općine Sveta  Nedjelja , točnije u  naselju  Šumber,  graditi asfaltna baza, dakle još jedan 
zagađivač na Labinštini.   

 Drugo pitanje. 
Udruga  EKOP – Istra je  prije više od godine dana poslala  svoj  Program rada sa 

projektima koje je planirala  realizirati u  2006. godini, i predložila sufinanciranje od strane  
županije. Do dana današnjeg    nije dobila nikakav pisani odgovor. 

 Mene, kao  građanina ove zemlje, interesira : 
- koje su sankcije zbog nepoštivanja Ustava Republike Hrvatske, zakona naše 

zemlje i Statuta Istarske županije, a tu možemo navesti i Poslovnika. 
To  je  samo jedan od takvih slučajeva. 

 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Pitanje je upućeno  gospodinu  Županu. 
 (J. A. Rupnik : Da !/. (Smijeh). 
 Izvolite, gospodine Župane, imate riječ. 
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 /I. Jakovčić : Dobit  ćete pismeni odgovor/. 
 Posljednji je az postavljanje  vijećničkog pitanja kolega vijećnik  Lino Dobrila. 
 /D.Miletić : Ja sam se javila za riječ prije njega/.  
 Lino, oprosti, riječ ima gospođa Danica Miletić. 
 

DANICA MILETIĆ : 
 Dobar večer svima ! 
 Ja moje pitanje  želim uputiti pročelniku Upravnog odjela za  obrazovanje, kulturu, 
sport i obrazovanje Istarske  županije, gospodinu Mladenu  Dušmanu  
 U posljednje vrijeme  su učestali napisi u tisku o problemima polaznika  Srednje 
medicinske škole u Puli i održavanje njihovog  rada u  3 smjene.  

Znamo da su u posljednjih nekoliko školskih  godina učenici koristili prostore Pučkog 
otvorenog  učilišta u Puli. Radi dobre informiranosti, kao i samih učenika, roditelja i ostalih  
građana, koji prate tu tematiku, koji su zainteresirani za rješavanje te problematike, molim 
gospodina  pročelnika, da nam pruži informaciju o tome kakav je sporazum postignut, jer 
smo iz tiska  saznali, da su predstavnici vlasnika  Pučkog otvorenog učilišta i predstavnici  
županije,  imali sastanak, da su se našli, i  nadamo se postigli adekvatan sporazum  u tome 
da učenici mogu dalje  koristiti taj određeni prostor. 
 Ja vas molim da nam  odgovorite   na to pitanje. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Opet, gospođo Miletić, moram  vas podučiti, nemojte me krivo shvatiti, pitanje morate 
nasloviti  članu Poglavarstva, Županu ili nekome od članova  Poglavarstva, a oni mogu 
odrediti  da netko drugi  umjesto  njih odgovori   na dopunsko pitanje. 
 Hvala lijepa. 
 /D. Miletić : Ja se zahvaljujem. Meni  će biti , dapače, vrlo drago da gospodin Župan  
odgovori na postavljeno pitanje/. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
To je jedno od vrlo ozbiljnih i gorućih problema zadnjih nekoliko tjedana. Zaista 

izražavam žaljenje što je došlo do eskalacije. Moram reći da mi je bilo  žao vidjeti 
srednjoškolce, naročito one koji su putnici, kako se to voli reći, koji se dižu rano ujutro i 
kasno se vraćaju doma navečer. Medicinska  škola u Puli ima puno mladih ljudi,  koji putuju 
iz drugih dijelova Istre  u Pulu,  vrlo  rano se dižu  i  vrlo kasno  u povratku dolaze doma. 
Neću reći previše tvrde ocjene, ali  reći  ću samo toliko da je došlo velikog nesporazuma u 
svemu tome. Na sreću, prije nekoliko dana je bio sastanak u  Gradu  Puli, u Gradskom 
poglavarstvu Grada Pule,  gdje su bile sve zainteresirane strane, na kojem je  dogovoreno 
da se nastavi sa dosadašnjom praksom, tako  da će učenice i učenici biti  u Pučkom 
otvorenom učilištu u Puli. Naći  ćemo rješenje odnosa između Medicinske škole i  Pučkog 
otvorenog  učilišta. To još do kraja nije definirano , ali  ćemo i taj problem riješiti.  

Grad Pula je zaista pokazao odlično razumijevanje za  sve to skupa. Mi ćemo za 
sada zatvoriti  problem na način da će djeca i učenici moći normalno  nastaviti  svoje 
školovanje, ali istovremeno i tražiti  trajnije rješenje. Trajnije rješenje je  ili  ulazak  
Medicinske škole do kraja, jer oni već jednim dijelom jesu, u zgradu bivše  bolnice u Puli, 
stare austrijske zgrade ili izgradnja nove škole, pošto na postojećoj lokaciji svi faktički kažu, 
da je vrlo riskantno nadograđivati još jedan kat. Ta škola je, kao što znate, na jednom  
području , gdje kažu da je i jedan kat bio  pretežak, i da je pitanje da li bi izdržalo još jedan 
kat. 

 Prema tome,  lako je moguće, da ćemo doći do toga  da ćemo  morati novu 
Medicinsku školu uklopiti u dio Sveučilišnog medicinskog  kampusa sa novom bolnicom. 

Dakle, računajte da je, time završavam, trenutno rješenje nađeno, da će ono  
praktički sada biti u funkciji, a s druge  strane vrlo brzo  ćemo izaći i sa trajnim rješenjem, jer 
je očito da su neki zakazali, kada je u pitanju Medicinska  škola. Želim otvoreno  ovdje  reći 
da, ako treba, i ja sam spreman preuzeti dio krivice zbog svega toga, ma da se ne osjećam 
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krivim, ali spreman sam u tom pogledu postupiti. Županija mora brzo dati rješenje ukupnoga  
rješenja  Medicinske  škole, i to trajno rješenje. Na taj način ćemo zaista  pomoći mladima i 
roditeljima. 

 Moram reći da su učenici, roditelji, ravnateljica , zamjenik Gradonačelnika  Grada 
Pule, gospodin Mladen Dušman, pročelnik Upravnog odjela , gospođa Lucija Debeljuh, kao 
članica  Poglavarstva, na  zajedničkom sastanku dogovorili zajedničko rješenje. Izražavam  
zadovoljstvo što je napokon to  rješenje nađeno, ali isto tako  želim da se zaista čim prije 
dogodi jedno trajno rješenje , jer  Medicinska  škola u Puli to zaslužuje.     
 

ATON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Vijećnica zadovoljna. 
 (D.Miletić : Da). 
 I posljednji za postavljanje  vijećničkog pitanja je  kolega Lino Dobrila. 
 

LINO DOBRILA :  
 Gospodine Župane! 
 Gospodine Župane, znam da ste osobno uključeni u rješavanje  problema  
Veleučilišta u Poreču , pa dozvolite  da postavim pitanje. 
 Grad Poreč je izuzetno zainteresiran za Veleučilište da i dalje djeluje sa sjedištem u 
Poreču. Međutim  problemi su takve  naravi da će se, ukoliko se jako brzo ne pristupi 
rješavanju problema, Veleučilište ostati bez prostora za  rad, bez osnovnog uvjeta da bi 
moglo djelovati.  

Molim vas da, ako nam možete reći , ukoliko imate informacije,  u kojem pravcu teku  
razgovori oko  rješavanja tog pitanja. 

 Znam da ste rekli da, ukoliko to ne bude moguće u Poreču riješiti,  spremni  da se to 
riješi na nivou  županije, ali u Poreču smo izuzetno zainteresirani da ipak Veleučilište ostane 
u Poreču, pa bih vas molio, ako imate informacije , da nam kažete nešto o tome. 
 Hvala.    
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala  kolegi Linu Dobrili. 

 Odgovor će dati gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
 Nakon što je  Sabor  RH izglasao  Sveučilište u Puli mislim da je vrijeme da Istra 
dobije  svoje Veleučilište, koje je predviđeno i po Prostornom planu Istarske županije, sa 
sjedištem u Poreču. Danas Poreč ima vrlo kvalitetni studiji vinarstva, koje je daleko  najbolji u 
ovoj zemlji, ali imamo i problema podstanarstva tog  Veleučilišta i, ne bih rekao, baš 
prijateljskog odnosa Instituta za turizam i poljoprivredu  iz Poreča prema Veleučilištu, prema 
studiju vinarstva. To je, moram reći, jako iznenađujuće, jer bi upravo Institut za poljoprivredu  
trebao  biti  životno zainteresiran da Veleučilište u Poreču ima  studiji vinarstva u sklopu  
poljoprivredne škole, praktički fizički u sklopu Instituta, međutim imam osjećaj kao da neki ne 
žele to Veleučilište, da to doživljavaju kao konkurenciju, što je zaista  potpuno  nepotrebno.  
 Evo, ja mogu  reći da smo u  susretu kojeg  sam imao sa rektorom Veleučilišta u 
Rijeci , gospodinom Dujanićem, uvijek govoreći o studiju vinarstva u Poreču,  kojem je 
prisustvovao i  član Poglavarstva, gospodin dr. Robert Matijašić, svi zajedno došli do 
zaključka da bi optimalno za Istru bilo da  zaista Veleučilište bude u Poreču. Međutim, ako  
će praktički stav Instituta ići  u tom pravcu  da   to neće biti moguće,  očekujemo da Grad 
Poreč ponudi neka druga rješenja. U tom slučaju  nema nikakvog  razloga  da Veleučilište  
selimo iz Poreča.  

Međutim, molim da se razumije da su jedan Župan Istre, jedno Poglavarstvo Istarske 
županije, vjerujem i jedna  Skupština, prije svega zainteresirani da to  Veleučilište bude u 
Istri. Stoga pozivamo Grad  Poreč, prije svega ljude u Institutu za poljoprivredu i turizam, 
konkretno ravnatelja Instituta,  da zaista uzme u obzir da bi odlazak Veleučilišta iz Poreča, 
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čak iz te lokacije, bila velika  šteta i da bi očito jedan dio odgovornosti  bio na Institutu.   
Mislim da to nikome ne treba, jer da nema  prostora, infrastrukture,  bilo čega drugoga, još  
bih  razumio, ali  sve je  tu i sve je moguće učiniti, samo treba  malo dobo volje, možda malo 
manje poremećenih međuljudskih odnosa, pa se problem može razriješiti. Ako  ne bude 
razumijevanja  morat ćemo potražiti drugo rješenje.  
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Vijećnik zadovoljan odgovorom.  
 Ako više nema prijavljenih za vijećnička pitanja, a i vremenski  smo u okviru 
predviđenog vremena za vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije, točno  55 minuta, znači 
objektivno oko sat vremena, zaključujem ovu točku dnevnog  reda.  
  

 AD – 3 INFORMACIJA O GOSPODARSKIM  TRENDOVIMA U ISTARSKOJ 
                  ŽUPANIJI 
 

Materijale  za ovu točku dnevnoga  reda  vijećnici  su primili poštom uz poziv za 
sjednicu. 

Raspravu su održala   nadležna  radna tijela o čemu  su podnijela  Izvješća, koja su  
vijećnici primili na klupe. 

Dodatno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda u ime predlagača dali su 
predsjednik Poglavarstva IVAN JAKOVČIĆ i član Poglavarstva TULIO DEMETLIKA, 
zadužen za   gospodarski i održivi razvoj Istarske županije. 
 Raspravu je  održao matični Odbor za gospodarstvo, financije i proračun, u ime kojeg 
je izvješće podnio FABIO JELIČIĆ, predsjednik Odbora.   
 Odbor za gospodarstvo, financije i proračun Skupštine Istarske županije predlaže 
Skupštini da se iza točke 1. kojom se prihvaća Informacija o gospodarskim trendovima u 
Istarskoj  županiji, dodaju još  dvije  točke. 

1. Izražava se zadovoljstvo osnovnim trendovima iskazanim u  Informaciji 
o gospodarskim  trendovima u Istarskoj  županiji,  posebno kretanjima 
zaposlenosti  u  posljednjih nekoliko godina. (Bez  obzira na dileme, na 
probleme sa njihovim visinama plaća  s kojima nismo zadovoljni, 
apsolutni broj zaposlenih   nedvojbeno raste). 

2.  Svjesni da se  osnovni okvir gospodarskih  uvjeta u Istarskoj  županiji  
utvrđuje u Vladi  i Saboru RH kroz  fiskalnu , gospodarsku, 
proračunsku , pa i monetarnu  politiku, od svih  izvršnih tijela Istarske 
županije traži se : 

 
- da se u odnosima s državnim tijelima napose Vladom Republike  Hrvatske, 

predlaže i ustraje na rješenjima koja pogoduju razvoju  gospodarstva, jačanju  
pravne  države, rastu zaposlenosti i povećanju  dohodaka u Istarskoj  županiji; 

- da se u svom izvornom,  samoupravnom djelokrugu  rada predlažu i sprovode 
mjere  koje potiču  gospodarska kretanja i kvalitetno obrazovanje  i pogoduju  
zapošljavanju  

- da se definiraju  i predlože strateški  dokumenti ili  razvojni  dokumenti za pojedine 
gospodarske sektore, odnosno  gospodarstvo u cjelini.    

 
Predsjednik ANTON PERUŠKO , prije otvaranje rasprave u ime kubova vijećnika, 

pa pojedinačne rasprave, moli vijećnike da se u raspravi osvrnu i na prijedlog  Zaključaka 
matičnog Odbor za gospodarstvo, financije i proračun Skupštine Istarske  županije, a od  
Poglavarstva odnosno Župana  traži da se na kraju  izjasne o danim prijedlozima i 
amandmanima.  
 U raspravi su sudjelovali : SILVANO HRELJA, koji predlaže da  2. Zaključak Odbora 
za gospodarstvo, financije i proračun Županijske  skupštine Istarske županije glasi : 
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«Osnovni trendovi u gospodarstvu Istarske županije mogu se ocijeniti 
prihvatljivima u odnosnu na makro ekonomska kretanja u okruženju  sa izuzetkom 
razine  plaća u odnosu na  troškove  života U Hrvatskoj koje je u pogledu zamjenske  
stope najniža u Hrvatskoj».   
Nadalje u raspravi  su sudjelovali : PETAR RADETIĆ , u ime Kluba vijećnika  SDP-ea, 
SANDRO JURMAN, u ime Kluba vijećnika HSLS, HNS, ZELENI, TEDI  CHIAVALON, u 
ime Kluba vijećnika IDS-a, JOSIP ANTON RUPNIK, ispravak krivog navoda Tedi 
Chiavalona, u pojedinačnoj  raspravi :                                                                                                           
ROMANO ČERNJUL, BRUNO  BULIĆ, SUZANA BUGARIN, BORIS  VAREŠKO, JOSIP 
ANTON  RUPNIK, IVAN JAKOVČIĆ , odgovori na postavljena pitanja, koji u ime predlagača 
prihvaća prijedloge Odbora za gospodarstvo, financije i proračun Skupštine Istarske 
županije, u obliku amandmana koje je Odbor predložio, te u dogovoru s  vijećnikom Silvanom 
Hreljom, djelomično suštinu njegovog  amandmana, koji ide za tim da Zaključak Odbora pod  
točkom  1. Odbora, koji kaže : «Izražava se zadovoljstvo osnovnim trendovima iskazanim u  
Informaciji o gospodarskim trendovima u Istarskoj  županiji, posebno kretanjima zaposlenosti 
u posljednjih  nekoliko godina, (doda) «ali i zabrinutost  razinom plaće u odnosu na  
troškove  života».     

Ujedno predlaže da se jednom godišnje, na jesen, ponovno raspravi Informacija 
o gospodarskim trendovima u Istarskoj  županiji.   

Predsjednik ANTON PERUŠKO , konstatira da je  Poglavarstvo  prihvatilo u cijelosti 
amandmane matičnog Odbor za gospodarstvo, financije i proračun  Skupštine Istarske 
županije i modificirani  prijedlog amandmana  HSU-a, koji je  sa podnosiocem amandmana  
Silvanom Hreljom usuglašen, koji postaje  sastavni dio amandmana  Odbora  za 
gospodarstvo, financije i proračun Skupštine Istarske županije, onako kako ga je definirao 
župan Ivan Jakovčić. 

 Zatim daje na glasanje  prijedlog  Zaključka  nadopunjen  sa amandmanima Odbora 
za gospodarstvo, financije i proračun Skupštine Istarske  županije,  koji uključuje i 
amandman HSU-a i prijedlog  župana  da se jednom godišnje, na jesen, ponovno raspravi 
Informacija o gospodarskim trendovima u Istarskoj  županiji., te nakon  glasovanja utvrđuje 
da je  Skupština  sa 28 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela slijedeći  

 
     Z A K L J U Č AK 
  o prihvaćanju  Informacije o gospodarskim trendovima u Istarskoj  županiji 
 
 1. Prihvaća se Informacija o gospodarskim trendovima u Istarskoj  županiji  
 

2. Izražava se zadovoljstvo osnovnim trendovima iskazanim u  Informaciji o 
gospodarskim trendovima u Istarskoj  županiji, posebno kretanjima zaposlenosti u posljednjih  
nekoliko godina, ali i zabrinutost  razinom plaće u odnosu na  troškove  života».   
    

3. Svjesni da se  osnovni okvir gospodarskih  uvjeta u Istarskoj  županiji  utvrđuje u 
Vladi  i Saboru RH kroz  fiskalnu , gospodarsku, proračunsku , pa i monetarnu  politiku, od 
svih  izvršnih tijela Istarske županije traži se : 
 

- da se u odnosima s državnim tijelima napose Vladom Republike  Hrvatske, 
predlaže i ustraje na rješenjima koja pogoduju razvoju  gospodarstva, jačanju  
pravne  države, rastu zaposlenosti i povećanju  dohodaka u Istarskoj  županiji; 

- da se u svom izvornom,  samoupravnom djelokrugu  rada predlažu i sprovode 
mjere  koje potiču  gospodarska kretanja i kvalitetno obrazovanje  i pogoduju  
zapošljavanju  

- da se definiraju  i predlože strateški  dokumenti ili  razvojni  dokumenti za pojedine 
gospodarske sektore, odnosno  gospodarstvo u cjelini.    

4. Da se jednom godišnje, na jesen, ponovno raspravi Informacija o gospodarskim 
trendovima u Istarskoj  županiji. 
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 AD – 4 IZMJENE I DOPUNE STATUTA ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
 Prijedlog akta vijećnici su dobili  poštom. 
 Raspravu je održao matični odbor – Odbor za statut , poslovnik i  upravu. 
 Zapisnik sa sjednice Odbora vijećnici  su primili   na klupe. 

Dodatno obrazloženje za ovu točku  dnevnog reda dala je LAURA ŠUPERINA, 
predsjednik Odbora za Satut, Poslovnik i upravu Skupštine Istarske županije, koja je 
izvijestila  Skupštinu da  je  28. srpnja  2006. godine  došlo do promijene Zakona o 
područjima županija, gradova i općina u Republici Hrvatskoj, kada su na području Istarske 
županije osnovane dvije nove jedinice lokalne samouprave,  Funtana – Fontana i Tar – 
Vabriga- Tore – Abrega, koje imaju  dvojezični naziv, pa u skladu sa   novim ustrojem 
predlažu  se  Izmjene i dopune Statuta Istarske  županije. 

 
Skupština je bez rasprave sa 31 glasom «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  

«SUZSRŽANIH» glasova, donijela 
 
  IZMJENE I DOPUNE STATUTA ISTARSKE ŽUPANIJE  
 
 U tekstu Statuta Istarske županije «Službene novine Istarske županije», broj 9/06 – 
drugi pročišćeni tekst) članak  2 mijenja  se i glasi : 
  
 «Istarsku  županiju čine jedinice lokalne  samouprave i to područja gradova : Buje –
Buie, Buzet, Labin, Novigrad – Cittanova, Pazin, Poreč – Parenzo,  Pula – Pola, Rovinj – 
Rovigno,  Umag – Umago, Vodnjan – Dignano,  te područja općina Bale – Valle,  Barban, 
Brtonigla – Verteneglio,  Cerovlje, Fažana – Fasana, Funtana – Fontane, Gračišće, 
Grožnjan – Grisignana, Kanfanar, Karojba, Kaštelir – Labinci – Castelliere – S. 
Domenica, Kršan, Lanišće,  Ližnjan – Lisignano,  Lupoglav, Marčana,  Medulin, Motovun 
– Montona,  Oprtalj – Portole, Pićan, Raša, Sveta Nedjelja, Sveti Lovreč, Sveti Petar u 
Šumi, Svetvinčenat, Tar – Vabriga – Torre Abrega, Tinjan, Višnjan – Visignano, Vižinada 
– Visinada, Vrsar – Orsera i  Žminj. 
 
 AD – 5  IZMJENE I DOPUNE POSLOVNIKA  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE 

ISTARSKE ŽUPANIJE (I. Čitanje) 
 
 Prijedlog akta vijećnici su primili  poštom. 
 Raspravu je održao   matični odbor – Odbor za  Statut, Poslovnik i upravu Skupštine 
Istarske županije. 
 Zapisnik sa sjednice Odbora vijećnici su  primili   na klupe. 

Dodatno obrazloženje za ovu točku dnevnoga  reda dala je LAURA  ŠUPERINA, 
predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i upravu  Skupštine Istarske županije.  
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, prije nego što je dao riječ predstavnicima klubova 
vijećnika, a zatim i vijećnicima za pojedinačnu  raspravu, dao je nekoliko pojašnjenja. 
 Obzirom da se radi o I. čitanje nema nikakvih pretenzija da predloženi tekst bude i 
konačni  tekst Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije, te da se očekuje da se 
kroz  raspravu istakne sve ono  što se  prihvaća odnosno da se predlože  nadopune za 
poboljšanje teksta Poslovnika..  

Predlaže da se iz Stenografskog zapisnika primjedbe i prijedlozi dostave Odboru za  
Statut, Poslovnik  i  upravu, do 20.010.2006. godine, do kojeg roka klubovi vijećnika odnosno 
vijećnici mogu Odboru za Statut, poslovnik i upravu, dostaviti amandmane na prijedlog  
Poslovnika.  

U  raspravi su sudjelovali : DAMIR RADNIĆ, u ime Kluba vijećnika ISDF-a, TEDI  
CHIAVALON , ispravak krivog navoda vijećnika Damira Radnića, LAURA ŠUPERINA, 
odgovor  na tvrdnje vijećnika Damir  Radnića, LINO DOBRILA , u ime Kluba vijećnika  
SDP-a, u pojedinačnoj raspravi : SILVANO  HRELJA ,VLADIMIR GAŠPARINI , JOSIP 
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ANTON RUPNIK , PETAR RADETIĆ, MARTIN MATOŠEVIĆ, ANTON PERUŠKO, SERĐO 
RIGO , ANTON PERUŠKO. 

   
Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključujem raspravu i  daje  na glasanje slijedeći 

prijedlog Zaključka : 
 Prihvaća se prijedlog  izmjena i dopuna Poslovnika Županijske skupštine u  I. čitanju. 
 Svi prijedlozi, mišljenja i  prijedlozi amandmana dostavit  će se Odboru  za Statut, 

Poslovnik i  upravu Skupštine Istarske županije, sa rokom  do 20. listopada 2006. godine radi 
pripreme Poslovnika za  II. Čitanje. 

 Nakon glasovanja utvrđuje da je Skupština sa 29  glasova  «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
    Z A K L J U Č AK  
    

1. Prihvaća se prijedlog  izmjena i dopuna Poslovnika Županijske 
skupštine u  I. čitanju. 

2. Svi prijedlozi, mišljenja i  prijedlozi amandmana, dostavit  će se 
Odboru  za Statut, Poslovnik i upravu, do  20.010.2006. godine, 
radi pripreme za  II čitanje i donošenje Poslovnika Skupštine 
Istarske  županije. 

 
AD – 6  PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  SUGLASNOSTI  NA ODLUKU 

POVJERENSTVA  SŠ «VLADIMIR GORTAN» BUJE 
 
Prijedlog akta vijećnici su primili  poštom. 
Raspravu su održala matična tijela. 
Predsjednik  ANTON PERUŠKO zaključujem raspravu i daje na glasanje Prijedlog 

Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku  Povjerenstva  SŠ «Vladimir Gortan» Buje, te 
nakon  glasovanja utvrđuje da je  Skupština jednoglasno  sa 31 glasom «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
   O D L U K U 
    
 o davanju  suglasnosti na Odluku  Povjerenstva   SŠ «Vladimir Gortan» Buje 
 Klasa : 602-03/06-02-1, Urbroj : 2105-21-01/06-3 od  14. veljače 2006.g. 
 
Daje se  suglasnost  na  naprijed navedenu Odluku Povjerenstva SŠ «Vladimir 

Gortan» Buje o obavljanju  ostalih poslova  vlastite djelatnosti . poslova usluživanja hrane i 
pića u vlastitom ugostiteljskom  objektu ( školska kuhinja) 

 
 AD - 7 

a) Prijedlog Rješenja o  razrješenju  članova Nadzornog odbora   trgovačkog 
društva  MIH d.o.o. Poreč, 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju  članova  Nadzornog odbora  trgovačkog 
     društva  MIH  d.o.o. Poreč 

  
Prijedlog jednog i drugog  akta vijećnici su  primili  poštom. 
U  raspravi po ovoj točci dnevno greda sudjelovali su : JOSIP ANTON RUPNIK, 

MARIN BRKARIĆ , odgovori na postavljena pitanja.  
 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na usvajanje pod 
a) prijedlog  Rješenja o  razrješenju  članova  Nadzornog odbora  trgovačkog društva MIH 
d.o.o. Poreč, te nakon glasovanja utvrđuje da je Skupština sa  30 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasom,  donijela pod 
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 a) 
     R J E Š E N J E 
 
o  razrješenju članova Nadzornog odbora   trgovačkog društva MIH  d.o.o. Poreč 
 
 Razrješuju se  članovi  Nadzornog odbora  trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč : 

1. dr. Lenko Uravić, predsjednik 
2. Đanfranko Pribetić, član 
3. Fabio Jeličić, član 

 
Zatim daje na glasanje pod b)  prijedlog Rješenja  o imenovanju  članova Nadzornog 

odbora  trgovačkog društva  MIH d.o.o. Poreč, te nakon glasovanja utvrđuje da je Skupština 
sa 30  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasom, donijela pod 

 b) 
     R J E Š E N J E  
 
o imenovanju  članova  Nadzornog odbora  trgovačkog društva  MIH d.o.o. Poreč 
 
 Za članove  Nadzornog odbora   trgovačkog društva  MIH d.o.o. Poreč imenuju se : 

1) Tedi Chiavalon, za  predsjednika 
2) Lino Dobrila, za člana 
3) Đanfranko Pribetić, za  člana 

 
AD - 8 

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članova  Školskog odbora  Talijanske 
osnovne  škole Buje - Scuola elementare italiana Buie,  

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora  Talijanske 
osnovne  škole Buje – Scuola elementare Buie,  

 
Prijedlog  jednog i drugog akta vijećnici su primili   poštom. 
Raspravu je održalo matično radno tijelo Komisija  za  izbor i imenovanja. 
Dodatno uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnoga  reda dao je MLADEN 

DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport Istarske županije. 
Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na  glasanje  pod a) 

Prijedlog Rješenja o razrješenju članova  Školskog odbora  Talijanske osnovne  škole Buje - 
Scuola elementare italiana Buie, te nakon glasovanja utvrđuje da je Skupština sa 30  glasova 
«ZA», bez glasova   «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» glasova , donijela pod 

 a) 
        R J E Š E N J E 
o razrješenju  članova Školskog  odbora Talijanske osnovne škole Buje – Scuola 

Elelementare italiana Buie   
1. Nevia Balos i Marino Dussicch razrješuju se članstva u Školskom odboru 
      Talijanske osnovne škole Buje- Scuola Elementare  italiana Buie  

 
Zatim daje na  glasanje pod b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Školskog 

odbora  Talijanske osnovne  škole Buje – Scuola elementare Buie, te nakon glasovanja  
utvrđuje da je Skupština sa 30  glasova «ZA», bez glasova   «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova , donijela pod 

 b) 
        R J E Š E N J E 

o imenovanju  članova Školskog  odbora Talijanske osnovne škole Buje – Scuola 
Elelementare italaina Buie   

1. Leonida  Bernetić Zelenko i Maria Bassanese imenuju se za članove Školskog 
odbora  Talijanske osnovne škole Buje- Scuola Elementare italiana Buie, 
umjesto  razriješenih  članova  Nevie Balos i Marina Dussich, 
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2. Mandat imenovanih članova  Školskog odbora  iz točke 1. ovog Rješenja  traje 
do  isteka vremena na koje su imenovani razriješeni  članovi.  

 
AD – 9  

a) Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju  Školskog odbora  Talijanske srednje  škole 
Dante Alighieri Pula – Scuola media  superiore italiana Dante Alighieri Pola, 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju   Školskog odbora  Talijanske  srednje škole 
Dante Alighieri  Pula – Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

 
Skupština je  bez  rasprava donijela  pod  
a) 
   R J E Š E N J E 

o razrješenju  Školskog odbora  Talijanske srednje  škole Dante Alighieri Pula – Scuola 
media  superiore italiana Dante Alighieri Pola, 

 
1.Debora Radolović razrješuje se članstva u  Školskom odboru  Talijanske  srednje  

škole Dante Alighieri Pula – Scuola media  superiore italiana Dante Alighieri Pola 
 

b) 
R J E Š E N J E  

o imenovanju   Školskog odbora  Talijanske  srednje škole Dante Alighieri  Pula – Scuola 
media superiore italiana Dante Alighieri Pola 
 

1. Diana Dušić imenuje se za članicu  Školskog odbora  Talijanske  
srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola media  superiore italiana 
Dante Alighieri, umjesto razriješene članice  Debore  Radolović. 

2. Mandat  imenovane članice  Školskog odbora  iz točke  1. ovog 
Rješenja   traje do isteka vremena na  koje je imenovana razriješena 
članica. 

 
21. sjednica  Skupštine Istarske  županije  zaključena je u  20,15 sati. 
 

 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :     PREDSJEDNIK SIŽ : 
 

IVAN KLARIĆ       ANTON PERUŠKO 
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